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Inleiding 

Op 10 januari 2019 heeft de WestFriese bibliotheek een presentatie gegeven aan de 

raadscommissie. Hier hebben we een inventarisatie gezien van alle bibliotheken en biebclubs. 

Tevens was toen nog niet bekend dat de nieuwe bibliotheek in Wognum open ging. Verder waren er 

geen grote wijzigingen aangekondigd in de dienstverlening van de bibliotheek.  

 

De bibliotheek heeft onder andere bij de basisschool in Onderdijk (Gerardus Majellaschool) een 

gesprek gehad over diverse ontwikkelingen. Één van de punten die hier naar voren kwam, was dat 

de WestFriese Bibliotheek de dienstverlening van de biebclubs per 1 april zal gaan beëindigden. De 

school was hier erg verrast over. De reden van deze wijziging had te maken met de budgetten die 

beschikbaar zijn. 

 

Niet alleen de dienstverlening in Onderdijk zou stopgezet worden, maar ook in: Nibbixwoud, Twisk, 

Hauwert, Abbekerk, Benningbroek en Midwoud. 

 

Hierover hebben we de volgende vragen:  

 

1.  Was deze wijziging van dienstverlening bekend bij het college? 

antwoord  Ja, het college was op de hoogte. De bovenstaande informatie klopt echter niet. De 

biebclubs worden niet beëindigd, maar anders gefaciliteerd. De Westfriese bibliotheken 

(WFB) gaan samen met alle basisscholen kijken naar een passend bibliotheekaanbod per 

school. Dit betekent dat er straks maatwerk wordt geleverd. Dit traject is net van start 

gegaan. 

 

Het bovenstaande vindt zijn basis in het convenant 2020-2021, waarin is 

overeengekomen dat de biebclubs transformeren naar een schoolbibliotheek of een 

bibliotheekservicepunt in afstemming met de individuele gemeenten.   

 



 

 

2. Indien Ja, heeft de bibliotheek om meer financiële middelen gevraagd? 

Antwoord Nee, maar dit kan wel gebeuren. Indien na de gesprekken met de scholen blijkt dat de 

huidige budgetten niet toereikend zijn, dan wordt eventueel door de WFB aan de 

gemeenten een aanvullende financiering gevraagd. Uitgangspunt is dat de WFB 

gezamenlijk met scholen kijken naar een passend en kostendekkend aanbod per school.  

3. Indien Ja, heeft deze wijziging te maken met de uitgebreide dienstverlening voor de 

nieuwe vestiging in Wognum? 

Antwoord Nee, de nieuwe vestiging in Wognum staat los van deze wijziging. De nieuwe vestiging is 

door middel van Rijkssubsidie (motie van Asscher) gefinancierd en geopend. Dit 

betekent dat hiervoor een aparte begroting geldt.  

 

 

 


